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Van:
Verzonden: maandag 18 juli 2022 15:55
Aan:
CC:
Onderwerp: RE: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // INFO 

Ha 'ers, 

 Kunnen jullie  verder helpen met haar verzoek? Het gaat om 
het rondetafelgesprek over de 1F-status van 9 juni. zou daar graag een geluidsopname van 
ontvangen. De video staat niet (meer) op DD of DBG vanwege bezwaren van een spreker dus denk dat dit 
via Spotr of rechtstreeks vanuit de zaal (?) moet worden opgehaald 

Laten jullie me weten of het gelukt is? 

Groeten, 

 

Verzonden vanaf mijn Galaxy 

-------- Oorspronkelijk bericht -------- 
Van: @tweedekamer.nl>  
Datum: 18-07-22 15:49 (GMT+01:00)  
Aan: @tweedekamer.nl>  
Cc: @tweedekamer.nl>, @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: RE: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // INFO  

  

Ha die , 

Is het wel nog mogelijk de geluidsopname van dat RTG af te luisteren? 
Hoor het graag. 

Met vriendelijke groet, 

 

 
 

Griffie commissies Bestuur en Onderwijs 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 
Postbus 20018, 2500 EA  
M  
E @tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl 
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Van: @tweedekamer.nl>  
Verzonden: maandag 18 juli 2022 12:12 
Aan: @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: FW: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // INFO  

 
  
Dit is het antwoord wat ik heb voor haar. Maar inhoudelijk weet ik niet wat we kunnen antwoorden er is 
helaas geen verslag van gemaakt ook.  
  
Met vriendelijke groet, 

 

 
Griffie commissies Bestuur en Onderwijs 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Postbus 20018, 2500 EA Den Haag 
T +(31)70-318  |  
E @tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl 
  

Van: @tweedekamer.nl>  
Verzonden: dinsdag 5 juli 2022 11:46 
Aan: @tweedekamer.nl> 
CC: @tweedekamer.nl>; TK-DVR-DienstleidingDVR 
< @tweedekamer.nl>; TK-DVR-FB < @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: RE: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // INFO  

 
  
  
Goedemorgen , 
  
Over onderstaand verzoek hebben wij zo-even al telefonisch contact gehad. De DVR wil over verzoeken tot 
het ingrijpen in video’s van debatten advies inwinnen bij de  en de  
in de Tweede Kamer. Overigens hebben we nog nooit een debatvideo laten bewerken dus ons is niet bekend 
of dat überhaupt mogelijk is. Om jullie niet verder in problemen te brengen, verwijderen we voor nu de 
video van het RTG in zijn geheel van Debat Direct en Debat Gemist.  
  
Ik hoop jullie op een later moment meer te kunnen vertellen over de procedure in dit soort gevallen. 
  

Met vriendelijke groet, 

 

  
Dienst Verslag en Redactie 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 
Postbus 20018, 2500 EA 
T +(31)70-318 / +(31) 6-  | E @tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl 
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-------- Oorspronkelijk bericht -------- 
Van: @tweedekamer.nl>  
Datum: 04-07-22 17:13 (GMT+01:00)  
Aan: @tweedekamer.nl>  
Cc: @tweedekamer.nl>,  

@tweedekamer.nl>  
Onderwerp: FW: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // INFO  

  
  
Beste , 
  
Zouden jullie de naam en gezicht van  kunnen blurren in de uitzending van rondetafelgesprek over 
1F op 9 juni 2022 (zie voor verdere info hieronder). Veel dank alvast.  
  
Met vriendelijke groet, 

 

 
Griffie commissies Bestuur en Onderwijs 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Postbus 20018, 2500 EA Den Haag 
T +(31)70-318  |  
E @tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl 
  
 
Begin doorgestuurd bericht: 

Van:  
Datum: 4 juli 2022 om 14:20:31 CEST 
Aan: @tweedekamer.nl> 
Kopie: @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Antw: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 
// INFO  

  
Geachte , 
  
Zoals afgelopen donderdag 30 juni telefonisch afgesproken, graag zsm ervoor zorgen dat de 
naam  niet meer voorkomt op de website en in de stukken. 
  
Daarnaast graag ook nog aandacht aan het verzoek (mail 20 juni) om in de opname hun 
gezicht te 'blurren' zodat ze niet direct herkenbaar zijn. 
  
Mvg 
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Van:  
Verzonden: maandag 27 juni 2022 15:29 
Aan: @tweedekamer.nl> 
CC: @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Re: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // 
INFO   
  
Goedemiddag, 
  
Is onderstaande e-mail ontvangen?  
We hebben nog geen reactie gezien en nog geen aanpassingen op de website. 
Belangrijk is dat bij een google search op de naam  niet meteen deze website met de 
documenten en de uitzending gevonden wordt. 
  
Kunt u binnenkort van zich laten horen? 
Bij vragen, laat het gerust weten. 
  

 
 

 
  

 
Van:  
Verzonden: maandag 20 juni 2022 10:17 
Aan: @tweedekamer.nl> 
CC: @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Re: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // 
INFO   
  
Goedemorgen, 
  
Inmiddels heb ik gezien dat 'position paper' is aangepast en onder mijn naam staat, dank 
daarvoor. 
  
Voor de fam.  is het belangrijk dat ze niet op deze manier (via google) herkend / 
bekend kunnen worden, dat is vooral t.g.v. hun ervaring met de  cultuur / 

 mensen en angst dat dit verkeerd gebruikt kan worden. 
  
Graag daarom ook op de site (bij agenda en bij verwijzing naar uitzending van betreffende 
deel gesprek) en in de andere documenten aanpassen, zodat naam  niet meer direct 
terugkomt. Met  lijkt me dit opgelost. 
  
Ook is het verzoek om in de opname hun gezicht te 'blurren' zodat ze niet direct herkenbaar 
zijn. 
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Dank voor uw begrip en medewerking! 
  
Mvg 

 
  
  

 
Van:  
Verzonden: zondag 12 juni 2022 13:50 
Aan: @tweedekamer.nl> 
CC: @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Re: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // 
INFO   
  
Goedemiddag, 
  
Heel hartelijk dank voor de snelle reactie en ook voor uw medewerking aan deze middag. 
  
Graag zouden we ook ipv de naam , daar een  zien waar deze naam staat. 
  

 
 

 
 

 
  
Mvg & bvd 

  
  
  

 
Van: @tweedekamer.nl> 
Verzonden: zondag 12 juni 2022 11:34 
Aan:  
CC: @tweedekamer.nl>;  

@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Re: Schema rondetafelgesprek over 1F-status op donderdag 9 juni 2022 // 
INFO   
  
Geachte heer ,  
Ik zal de secretaresse vragen dit aan te passen. 
Met vriendelijke groet, 

 

Verstuurd vanaf mijn iPhone 
  

Op 11 jun. 2022 om 02:29 heeft  
het volgende geschreven: 

  
Dag Mevrouw , 
  
Dank voor uw medewerking. 
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Inmiddels heeft gesprek plaats gehad en zijn documenten op site geplaatst. 
  
In het document zijn mijn contact gegevens weggelakt.  
Deze heb ik bewust wel opgenomen en deze zouden gewoon zichtbaar moeten 
zijn wat mij betreft. 
Ik zie dat dit ook geval is bij andere documenten. 
Kunt u er svp voor zorgen dat deze gegevens zichtbaar zijn? 
  
Mvg 
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Van: Commissie J&V
Verzonden: maandag 17 oktober 2022 12:46
Aan:
Onderwerp: FW: Rond de tafel gesprek 9 juni 2022

Ha allebei, 

Weten jullie wat hier aan de hand is? Het RTG is inderdaad niet meer beschikbaar op Debatdirect. Is het dan wel nog 
beschikbaar via DebatGemist? 

Groet, 
 

Van:  
Verzonden: maandag 17 oktober 2022 12:41 
Aan: Commissie J&V <cie.jv@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Rond de tafel gesprek 9 juni 2022 

Goedemiddag, 

Op 9 juni 2022 was ik een spreker bij het rondetafelgesprek  over 1F. Ik was erg blij met de bereidbaarheid 
van alle sprekers om in het openbaar hun woord te doen.  Het openbare karakter vond ik erg belangrijk 
omdat wij als kinderen van Rwandese ouders in de politiek regelmatig gecensureerd worden. Bovendien is 
het van belang om het algemene publiek hierover te informeren. Ik heb nu van meerdere mensen te horen 
gekregen dat het rondetafelgesprek van 9 juni 2022 niet meer online beschikbaar is, mijn verzoek is om het 
online beschikbaar te stellen. Voorts schrijf ik mijn masterscriptie over het 1F beleid in Rwandese zaken en 
ik wilde het rondetafelgesprek gebruiken voor mijn onderzoek. Echter kan ik er ook niet meer bij, zie de 
volgende link: https://debatdirect.tweedekamer.nl/2022-06-09/justitie-veiligheid/thorbeckezaal/1f-14-
00/markeringen.   

Vriendelijke groet, 
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Van:
Verzonden: dinsdag 18 oktober 2022 10:17
Aan: Commissie J&V
CC:
Onderwerp: RE: Rond de tafel gesprek 9 juni 2022

Goedemorgen , 

Dank voor je mail.  Dit type onderwerp houdt ons al een tijdje bezig en we zijn in afwachting van beleid/stappenplan 
op dit punt. Binnenkort wordt het in het DT Griffier over gesproken. 
Ik stem de mailwisseling morgen in het hGC-overleg met  en  af.  Je hoort z.s.m. van mij. 

Groet, 
 

Met vriendelijke groet, 

 

 
GC Bestuur en Onderwijs 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Postbus 20018, 2500 EA 
T +(31)70-318  | E @tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl 

Van: Commissie J&V <cie.jv@tweedekamer.nl>  
Verzonden: maandag 17 oktober 2022 15:59 
Aan: @tweedekamer.nl> 
CC: @tweedekamer.nl> 
Onderwerp: FW: Rond de tafel gesprek 9 juni 2022 

Beste , 

Zie hieronder mailwisseling met een genodigde bij een rondetafelgesprek van JenV van voor de zomer. Ik heb 
begrepen dat het een en ander nogal gevoelig ligt en dat er nog beleid op geformuleerd moet worden, maar ik kan 
de vragen van deze mevrouw nu niet beantwoorden.  verwees mij terug naar de hGC’s. Zou 
jij haar wel verder kunnen helpen/door kunnen geleiden naar iemand die haar wel kan helpen? 

Alvast bedankt! 

Met vriendelijke groet, 

 

 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 
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Postbus 20018, 2500 EA 
T +(31) 6  | E @tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl 
 
 
 
Van:   
Verzonden: maandag 17 oktober 2022 15:42 
Aan: Commissie J&V <cie.jv@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Re: Rond de tafel gesprek 9 juni 2022 
 
Geachte mevrouw , 
 
Is het mogelijk om het videoverslag met mij te delen voor mijn onderzoek? Voorts zou ik graag willen 
weten hoe het verzoek van die genodigde opweegt tegen mijn verzoek, nu elke spreker van te voren op de 
hoogte was van het openbare karakter?  Ik heb immers in moeten stemmen met het openbare karakter, ook 
zou ik graag willen weten wat zich heeft voorgedaan na het rondetafelgesprek waardoor de Algemene 
verordening gegevensbescherming in het geding kwam. Het zou uiteraard zorgwekkend zijn als er iets van 
inmenging plaats zou hebben gevonden van de Rwandese autoriteiten.  
 
Vriendelijke groet, 
 

  
 
het videoverslag  
Op ma 17 okt. 2022 15:35 schreef Commissie J&V <cie.jv@tweedekamer.nl>: 

Geachte mevrouw , 

  

Bedankt voor uw e-mail. Ik moet u helaas berichten dat het videoverslag van het rondetafelgesprek over 1F op 
verzoek van een genodigde tot nader bericht offline is gehaald. Dit heeft te maken met de Algemene verordening 
gegevensbescherming. Het is voor nu onduidelijk of, en zo ja wanneer, het rondetafelgesprek weer openbaar 
toegankelijk zal zijn. 

  

Met vriendelijke groet, 

 

 
Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Postbus 20018, 2500 EA 
T +(31) 6  | E @tweedekamer.nl | I www.tweedekamer.nl 

  

  

  

Van:   
Verzonden: maandag 17 oktober 2022 12:41 
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Aan: Commissie J&V <cie.jv@tweedekamer.nl> 
Onderwerp: Rond de tafel gesprek 9 juni 2022 

  

Goedemiddag, 

  

Op 9 juni 2022 was ik een spreker bij het rondetafelgesprek  over 1F. Ik was erg blij met de bereidbaarheid 
van alle sprekers om in het openbaar hun woord te doen.  Het openbare karakter vond ik erg belangrijk 
omdat wij als kinderen van Rwandese ouders in de politiek regelmatig gecensureerd worden. Bovendien is 
het van belang om het algemene publiek hierover te informeren. Ik heb nu van meerdere mensen te horen 
gekregen dat het rondetafelgesprek van 9 juni 2022 niet meer online beschikbaar is, mijn verzoek is om het 
online beschikbaar te stellen. Voorts schrijf ik mijn masterscriptie over het 1F beleid in Rwandese zaken en 
ik wilde het rondetafelgesprek gebruiken voor mijn onderzoek. Echter kan ik er ook niet meer bij, zie de 
volgende link: https://debatdirect.tweedekamer.nl/2022-06-09/justitie-veiligheid/thorbeckezaal/1f-14-
00/markeringen.   

  

  

Vriendelijke groet, 

  

  5.1.2e
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